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امام حسين )ع( :
جز به يکی از سه نفر
 حاجت مبر: به ديندار

 يا صاحب مروت، يا کسی که 
اصالت خانوادگی داشته باشد.

خبر خبر ورزشي
 رضا ترابيان :

قهرمانی پرسپوليس 
در آسيادور از دسترس نيست

بازیکن سابق پرسپولیس با بیان اینکه سرخپوشان تهرانی کار 
بزرگی را در لیگ قهرمانان آسیا انجام دادند، گفت: قهرمانی 

این تیم در این مسابقات دور از دسترس نیست.
رضا ترابیان در مورد پیروزی پرسپولیس برابر النصر عربستان 
گل  که  ابتدایی  گفت:  قهرمانان  لیگ  فینال  به  رسیدن  و 
محمدی به عنوان سرمربی تیم پرسپولیس معرفی شد خیلی 
خوشبین نبودم که با تغییراتی که در این تیم صورت گرفته 

است بتواند نتایج قابل قبولی کسب کند.
وی ادامه داد: رفتن چند بازیکن قدیمی، اضافه شدن تعدادی 
بازیکن جدید و عدم هماهنگی آنها می توانست به پرسپولیس 
ضربه بزند اما خوشبختانه نفرات جدید انگیزه بالایی داشتند 
تا بتوانند خود را ثابت کنند و همین مسئله باعث شد تا خیلی 
زود هماهنگی لازم بین بازیکنان پرسپولیس بوجود آمده و 

این تیم نتایج خوبی کسب کند.
ملی پوش سابق تیم ملی ایران تاکید کرد: سرخپوشان تهرانی 
با اینکه فشار بازیها، آنها را خسته کرده بود عملکرد بسیار 
را  تیم  این  توانستند  و  داشتند  عربستان  النصر  برابر  خوبی 
شکست داده و به فینال لیگ قهرمانان راه  پیدا کنند. به نظر 
من با هماهنگی ای که در پرسپولیس وجود دارد قهرمانی 
این تیم دور از دسترس نیست و سرخپوشان می توانند جام 

قهرمانی را بالای سر ببرند.

عدم برگزاری جلسه با مدیران نساجی ؛
 استقلال بدون پول 

رضايتنامه فکری را می خواهد
دلیل عدم برگزاری جلسه رو در رو با مدیران نساجی چیست 

آیا استقلالی ها بدون پول رضایتنامه فکری را می خواهند!
مدیران باشگاه استقلال تا امروز حاضر نشدند رقمی را برای 

رضایتنامه محمود فکری به باشگاه نساجی پرداخت کنند.
مسئولان  با  فکری  محمود  گذشته  روز  که  شرایطی  در   
استقلال برای هدایت این تیم توافق کرد اما اتفاقاتی بعد از 
این جلسه رقم خورده که حضور فکری در جمع آبی پوشان را 

در هاله ای از ابهام قرار داده است.
ظاهرا مدیران استقلال حاضر نیستند رقمی را برای صدور 
رضایتنامه فکری به باشگاه نساجی پرداخت کنند و به همین 
دلیل تا امروز نشست رو در رویی بین مدیران ۲ باشگاه برگزار 

نشده است.
از سوی دیگر باشگاه نساجی حاضر نیست مربی خود را به 
صورت رایگان در اختیار استقلال قرار بدهد ضمن آنکه آنها  
تماس  فکری  جذب  برای  حتی  استقلال  مدیران  معتقدند 
مصرانه ای نداشته اند. با این شرایط بود که فکری با وجود 
برگزاری نشست با مدیران باشگاه نساجی، راهی محل تمرین 
نوبت عصر تیمش شد تا به نوعی به قرارداد خود پایبند باشد.

تیم فوتبال نساجی برنامه اردویی خود را در جزیره کیش در 
نظر گرفته و قرار است اعضای این تیم جمعه در این جزیره 

به آماده سازی بپردازند.

افشين قطبی :
 پرسپوليس در آسيا دل شير داشت

افشین قطبی می گوید که همبستگی بازیکنان پرسپولیس و 
اتحاد آن ها سبب شد تا به فینال بروند.

افشین قطبی سرمربی سابق تیم پرسپولیس که این روزها در 
شیجیاژوانگ فعالیت می کند، در گفتگویی که با خبرگزاری 
ایرنا داشته، صحبت های جالبی را درباره عملکرد پرسپولیس 

در لیگ قهرمانان آسیا مطرح کرده است.
عملکرد پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا فوق العاده بود و 
این تیم کیفیت بسیار بالایی از خود به نمایش گذاشت که 
فراتر از آسیا بود. بازیکنان پرسپولیس نشان دادند دل شیر 
یکبار  آنها  می گویم.  تبریک  کادرفنی  و  بازیکنان  به  دارند. 
و  تجربه  با  افراد  کردند. حضور  معنا  را  ایرانی  غیرت  دیگر 
عاشقان واقعی پرسپولیس چون کریم باقری، افشین پیروانی، 
حمید مطهری و داود فنایی در کنار یحیی گل محمدی به 

پرسپولیس کمک بزرگی کرد.
این  اصلی  عامل  آنها  بی نظیر هستند.  پرسپولیس  هواداران 
موفقیت ها به حساب می آیند. هیچگاه خاطرات شیرین حضور 
در کنار هوادران پرسپولیس را فراموش نمی کنم و به اعتقاد 
همراه  همیشه  آنها  مثبت  انرژی  هستند.  بی نظیر  آنها  من 
پرسپولیس است و مطمئن باشید آنها بیشترین نقش را در این 
موفقیت ها ایفا می کند. این تیم با ادامه همین روند می تواند 

پنجمین قهرمانی خود را در لیگ برتر هم جشن بگیرد.

بيگ زاده :
 هواداران از فکری حمايت کنند 

از  فکری  محمود  دارد چون  اعتقاد  استقلال  سابق  هافبک 
خانواده استقلال است، می تواند کمک حال این تیم باشد.

هاشم بیگ زاده درخصوص سرمربیگری محمود فکری در 
استقلال به خبرنگار ورزش سه گفت: حاج محمود خودش 
یک استقلالی است و می تواند حاشیه های این تیم را جمع 
کند. او چندین سال به عنوان بازیکن برای استقلال به میدان 

رفته است. 
وی ادامه داد: خدا را شکر می کنیم که به هر حال برای این 
تیم سرمربی پیدا شد. امیدوارم مدیرعامل هم انتخاب شود تا 
استقلال از این بلاتکلیفی در بیاید و این تیم بتواند همراه با 
محمود فکری نتایج خوبی بگیرد و از این شرایط اسفناک در 
بیاید. چیزی به شروع بازی ها نمانده و آبی ها باید یک برنامه 

ریزی درست داشته باشند.
سرمربیگری  برای  که  هایی  گزینه  دیگر  مورد  در  او 
مثل  هایی  گزینه  از  داد:  ادامه  بود،  شده  اعلام  استقلال 
برده  نام  مجیدی  فرهاد  و  نویی  قلعه  امیر  نکونام،  جواد 
بودند اما در نهایت حاج محمود انتخاب شد. امیدوارم که 

هواداران از او حمایت کنند.

مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان:
تماسی از وزارت صمت برای 

انتقال نکونام به استقلال نداشته ايم
وزارت  از  تماسی  گفت:  خوزستان  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
صمت برای انتقال نکونام به استقلال نداشته ایم و این وزارتخانه 

به کارهای غیرتخصصی ورود نمی کند.
علی محمدی در گفت وگو با ایسنا در پاسخ به این سوال که 
گفته شده شخص او با توجه به فشارهای وزارت صمت با انتقال 
جواد نکونام به استقلال تهران موافقت کرده است،  اظهار کرد: 
اصلا کسی در این زمینه با ما تماس نگرفته است و وزارتخانه 
اصلا در کارهای غیرتخصصی ورود نمی کند و تمام تمرکز 

وزارت صمت روی بحث تنظیم بازار است.
وی گفت: تمام تلاش ما این است که تیم و باشگاه فولاد را 

توانمند راهی مسابقات آسیایی کنیم.

دروازه بان فصل گذشته تيم پارس جنوبی ؛
محسن فروزان به فولاد پيوست

دروازه بان فصل گذشته تیم پارس جنوبی به فولاد خوزستان 
توافق  به  فولاد  باشگاه  مسئولان  با  فروزان  پیوست.محسن 
رسید و قرارداد همکاری امضا کرد تا در لیگ بیستم از دروازه 
حسین  با  نیز  این  از  پیش  فولاد  کند.  محافظت  فولادی ها 
ابراهیمی، وینگر فصل قبل نفت مسجدسلیمان، سید مهران 
موسوی مدافع فصل قبل تیم پیکان، احمد گوهری دروازه بان 
فصل قبل نفت مسجدسلیمان، سینا شاه عباسی مدافع فصل 
قرارداد  یک  لیگ  از  بزرگ  شروین  و  گیلان  داماش  قبل 
همکاری امضا کرده بود و با ۱۸ بازیکن از محصولات آکادمی 
باشگاه تمدید قرارداد کرده است. همچنین فولاد اکنون در یک 

بازی تدارکاتی به مصاف تیم هوادار تهران رفته است.

مهاجم پيشين آبی ها :
دو سال به احترام استقلال

 شکايت نکردم
مهاجم پیشین آبی پوشان که در زمره طلبکاران این تیم قرار 
دارد گفت: در دو سال گذشته از استقلال شکایت نکردم و امروز 

هم در انتظار تماس مدیران باشگاه هستم.
جابر انصاری مهاجم پیشین آبی پوشان اظهار داشت: دو سال 
است از استقلال جدا شدم و از آنجایی که این تیم را دوست 
دارم و اینجا را خانه خود می دانم، به هیچ وجه بابت مطالباتم که 
مبلغ زیادی هم بود شکایت نکردم. اما بعد از دو سال ناچار شدم 

برای رسیدن به حق و حقوقم شکایت کنم. 
وی اضافه کرد: مدیران باشگاه امروز از من خواستند به باشگاه 
بروم و چند دقیقه ای با آنها صحبت کردم. هنوز هیچ توافقی 
با این باشگاه صورت نگرفته و تنها گفته اند که باز هم تماس 

می گیریم که هنوز تماس نگرفتند و من منتظرم.
انصاری که فصل گذشته در پیکان حضور داشت گفت: قراردادم 
با این تیم به پایان رسیده و در حال حاضر بازیکن آزاد هستم. 
با سه باشگاه لیگ برتری مذاکراتی داشتم که هنوز هیچ یک 
از آنها قطعی نشده است. از نظر بدنی در فرم ایده آلی قرار دارم 
و فکر می کنم در لیگ بیستم فصل خوبی را از نظر فوتبالی 

پشت سر بگذارم.

دبير کل فدراسيون فوتبال :
پخش ديدارهای دوستانه

 تيم ملی قطعی شد
دبیر کل فدراسیون فوتبال از پخش دو دیدار دوستانه تیم ملی 

ایران برابر ازبکستان و ملی خبر داد.
مهدی محمدنبی دبیرکل فدراسیون فوتبال در مراسم بدرقه 
از  ها  بازی  که  خبر  این  اعلام  با  ازبکستان  به  پوشان  ملی 
تلویزیون ایران پخش خواهد شد، گفت: هماهنگی های لازم با 
صدا و سیما برای پخش زنده دیدارهای تیم ملی فوتبال مقابل 
ازبکستان و مالی هم انجام شده تا مردم و علاقمندان تیم ملی 
شاهد این دو مسابقه باشند. شاگردان اسکوچیچ ابتدا در اولین 
دیدار دوستانه تحت هدایت این مربی در تاشکند به مصاف 
برگزار  مهرماه  روز ۱7  که  دیداری  رفت؛  خواهند  ازبکستان 
خواهد شد.تیم ملی سپس به ترکیه سفر می کند و با تیم ملی 

مالی در روز ۲۱ مهرماه دیدار خواهد کرد.

نوازی :
 برای رحمتی خداحافظی 

شيکی ترتيب بدهند
نوازی می گوید که مهدی رحمتی از دوره دروازه بانی تجاربی 

دارد که در لیگ قهرمانان به کارش می آیند.
محمد نوازی دستیار مهدی رحمتی در تیم شهرخودرو در حاشیه 
تمرین این تیم مشهدی با اشاره به نمایش شهرخودرو در لیگ 
داشت  آسیا  در  هم  استقلال  که  مشکلاتی  گفت:  قهرمانان 
ما هم داشتیم و با نبود نفرات جدید به میدان رفتیم. اما بچه 
های ما خوب بازی کردند، درست است که نتیجه نگرفتیم اما 
عملکردمان خوب بود و تجربه خیلی خوبی برایمان بود. توانستیم 
هم ما و هم بازیکنان تجربه خوبی کسب کنیم و بعد آمدیم 
چند روز استراحت کردیم و در مشهد تمرین داشتیم و حالا 
به زمین کارگران آمده ایم تا اولین جلسه تمرینی را در تهران 
داشته باشیم. ۱۰-۱۲ روز اینجا هستیم و بازی دوستانه خواهیم 
داشت. یک سری بچه ها هم تازه اضافه شدند و امیدواریم به 
شرایط ایده آل برسند. دستیار رحمتی در ادامه صحبت هایش 
عنوان کرد: امیدواریم در لیگ برتر برخلاف بازی های آسیایی، 
نتیجه بگیریم و موفقیت خیلی خوبی کسب کنیم. خوب تمرین 
کرده ایم و امیدواریم شرایط خوبی را به دست بیاوریم. برنامه 
بازی ما مشخص نیست و چون امروز آمده ایم، باید هماهنگ 
کنیم. بازی با تیم ملی نوجوانان پیشنهاد شد اما چون فاصله کمی 
بود، قبول نکردیم. احتمال دارد با فولاد، ذوب آهن یا استقلال 
خوزستان بازی کنیم. فرقی نمیکند و فقط باید نقاط ضعف و 
قوت را مشخص کنیم و بتوانیم آن ها را پوشش دهیم تا در 

بازی های لیگ برتر عملکرد خوبی داشته باشیم.

تاثیر نوع نگاه  به  با اشاره  یک کارشناس فوتبال 
بازیکنان  به  خوزستان  برتری  لیگ  باشگاه های 
به  خوزستانی  یک  تنها  شدن  دعوت  در  بومی 
تیم ملی، گفت: دعوت نجاریان به تیم ملی نیز در 
واقع خروجی حضور خود اسکوچیچ در فولاد است.

در خصوص  ایسنا،  با  گفت وگو  در  بابادی  کیوان 
لیگ  باشگاه های  از  خوزستانی  یک  تنها  انتخاب 
برتری استان به تیم ملی، اظهار کرد: تنها مجتبی 
جباریان از خوزستان توسط اسکوچیچ به تیم ملی 
دعوت شده است و به نظر من در انتخاب نشدن 
بازیکنان خوزستانی به تیم ملی، نه فدراسیون مقصر 
بلکه باشگاه های ما  است و نه سرمربی تیم ملی، 

مقصر هستند.
* خوزستان بازیکنی نداشت که اسکوچیچ ببیند

به خاطر عرقی که  اسکوچیچ  آقای  افزود:  وی 
بازیکنان  به فوتبال خوزستان دارد، می توانست 
آن چه  خوزستان  اما  ببیند  بهتر  را  خوزستانی 
چیزی  واقع  در  و  ندارد  شود،  دیده  باید  که  را 
تیم ملی  به  و  ببیند  بخواهد  اسکوچیچ  که  نبود 

دعوت کند.
* نجاریان خروجی حضور اسکوچیچ در فولاد است

این مدیر ورزشی عنوان کرد: اسکوچیچ، نجاریان را 
به خاطر فعالیت فعلی در باشگاه فولاد ندید، بلکه او 
را به خاطر شناختی که در زمان حضور خودش در 
فولاد داشت، به تیم ملی دعوت کرد و در واقع نجاریان 

خروجی حضور اسکوچیچ در فولاد است.
 به نظر من سرمربی تیم ملی با دعوت نجاریان 
حرمت  صورتی  به  است  خواسته  تیم ملی  به 
فوتبال خوزستان را حفظ کند و اسکوچیچ با این 
انتخاب در واقع عرق خود را به فوتبال خوزستان 

نشان داده است.
به  خوزستانی  بازیکنان  ورود  راه  بودن  بسته   *

تیم ملی از خوزستان
بازیکنان خوزستانی  وی گفت: به نظرم راه ورود 
و  است  شده  بسته  خوزستان  خود  از  تیم ملی  به 
موضوع  این  در  تقصیری  هیچ  تیم ملی  سرمربی 
به  خوزستانی  یک  تنها  این که  متاسفانه  ندارد. 
مسئولان  نگاه  نوع  به  می شود  دعوت  تیم ملی 
باشگاه های لیگ برتری استان نسبت به بازیکنان 

خوزستانی بستگی دارد.
برتری  لیگ  تیم های  در  سهمی  خوزستانی ها   *

ندارند
بابادی بیان کرد: با وجود سه تیم لیگ برتری در 

تیم های  و  یکی  لیگ  تیم  دو  و  استان خوزستان 
متعدد در سایر لیگ های کشوری، بازیکنان بومی 
بازیکنان  وقتی  و  شوند  دیده  باشگاه ها  در  باید 
خوزستانی سهم چندانی در تیم های لیگ برتری 
صرف  بودجه ها  نیست  مشخص  و  ندارند  استان 
چه چیزی در باشگاه ها می شود، باید هم تنها یک 

خوزستانی به اردوی تیم ملی دعوت شود.
* وضعیت فعلی یعنی مرگ فوتبال خوزستان

و  آکادمی  نقش  که  شود  بررسی  باید  گفت:  وی 
تیم های پایه باشگاه های لیگ برتری و لیگ یکی 
استان چیست. ما حتی در اردوی تیم ملی نوجوانان 
نیز شاهد حضور تنها یک خوزستانی هستیم و این 

یعنی مرگ فوتبال خوزستان.
مدیرعامل سابق باشگاه نفت مسجدسلیمان افزود: 
زمانی خوزستان در تیم ملی هفت تا هشت بازیکن 
شاهد  نیز  باشگاهی  تیم های  در  حتی  و  داشت 
تاکید  هم  باز  متاسفانه  اما  بودیم  بومی ها  حضور 
می کنم که در تیم های لیگ برتری خوزستان، نگاه 
خوبی به بازیکنان بومی نشده است و این نیز ایراد 

اساسی است.
* آفت دامن فوتبال خوزستان را گرفته است

وی بیان کرد: آسیب عمده و اساسی به استعدادهای 
خوزستانی به نوع مدیریت و نگاه آن مدیر باشگاه 
و همچنین استراتژیک باشگاه ها نسبت به بازیکنان 
بومی است و وقتی بازیکن بومی جایگاهی در تیم 
نیز  انتقالات  و  نقل  ندارد و در فصل  استان خود 
دنبال  به  در  به  در  بازیکنان خوزستانی  می بینیم، 
یعنی  این  هستند،  تیم  یافتن  برای  ارتباطات 
استعدادهای استان در حال از دست رفتن هستند. 

چرا باشگاه های استان این چنین استعدادهایی را 
نمی بینند و چشم خود را روی آن ها می بندند؟ این 
بزرگی است که دامن فوتبال  یک آفت و آسیب 

خوزستان را گرفته است.
* تعریف ساز و کار برای حرکت نسل جدید فوتبال 

خوزستان
بابادی گفت: اعتقاد من این است که باید به سمت 
ساز و کاری برویم و قانونی تعریف کنیم که زمانی 
فوتبال  جدید  نسل  آوردن  در  حرکت  به  برای  را 
خوزستان مشخص کنیم. راه حل این است که با 
بسیارِ  از ورود  بتوانیم حداقل  روش های مدیریتی 
بازیکنان غیربومی به تیم های لیگ برتری و حتی 
لیگ یکی استان جلوگیری کنیم و بتوانیم بار دیگر 
حسین کعبی ها، علی بداوی ها، محمد علوی ها، و 

عادل کلاه کج ها را به فوتبال کشور معرفی کنیم.
ورطه  به  را  خوزستان  فوتبال  اخیر،  دهه  در   *

نابودی برده اند
وی با بیان این که متاسفانه در دهه اخیر، فوتبال 
خوزستان را به ورطه نابودی و ورشکستگی برده اند، 
هزینه های  خروجی  بدانم  می خواهم  داد:  ادامه 
دیگر  و  خوزستان  فولاد  باشگاه  در  که  میلیاردی 
باشگاه های استان می شود، برای فوتبال خوزستان 
این هزینه های  افزوده  ارزش  و  چیست؟ خروجی 
باشد که  لژیونر  بازیکن ملی پوش و  باید  هنگفت 

متاسفانه در خوزستان شاهد آن نیستیم.
چه  فولاد  پایه  تیم های  استعدادهای  عاقبت   *

می شود؟
مدیرعامل سابق باشگاه نفت مسجدسلیمان گفت: 
وقتی تیمی مثل فولاد نوین آن قدر در لیگ دو خوب 

عمل می کند و متاسفانه با اختلاف ناچیز نمی تواند 
آورد، چرا  را به دست  مجوز حضور در لیگ یک 
نباید بازیکنان آن سهمی در تیم بزرگسالان فولاد 
عاقبت  بدانم  می خواهم  باشند؟  داشته  خوزستان 
استعدادهای تیم های پایه فولاد چه می شود؟ مگر 
باشگاه ها هستند،  تیم ملی،  به  راه ورود  این که  نه 
باشگاه ها  خود  از  را  تیم ملی  به  ورود  چرا  پس 

بسته ایم؟
* درِ باشگاه های خوزستانی به روی بازیکنان بومی 

بسته است
وی بیان کرد: متاسفانه درِ باشگاه های خوزستانی 
به روی بازیکنان استان بسته است و تا وقتی ساز 
و  نکنیم  تعریف  خوزستان  فوتبال  برای  کاری  و 
فوتبال خوزستان یک مدیریت جامع، پویا و فعال 
نداشته باشد، مشکلات پا برجا است، پس فوتبال 

خوزستان به یک مدیریت جامع و فعال نیاز دارد.
بابادی با طرح این سوال که نقش هیات فوتبال 
خط مش ها  و  سیاست گذاری ها  در  خوزستان 
است،  قرار  زمانی  چه  کرد:  عنوان  چیست؟ 
استراتژی تعریف کنیم تا چرخ فوتبال خوزستان به 
حرکت در بیاید و شاهد حرکات جرقه ای و مقطعی 
نباشیم و باز هم به آن تیم ملی برگردیم که هفت 
هشت بازیکن خوزستانی در آن حضور داشت که 

همگی نیز خروجی باشگاه های خوزستانی بودند؟
* تمدید قرارداد فولاد با ۱۸ بازیکن آکادمی، شو 

است
وی با اشاره به تمدید قرارداد باشگاه فولاد با ۱۸ 
بازیکن آکادمی خود نیز گفت: نباید شو بازی کنیم 
با ۱۸  قرارداد  تمدید  دهیم.  انجام  تبلیغاتی  کار  و 
بازیکن آکادمی، آن هم وقتی قرار نیست از آن ها 
استفاده شود، یک شو و نمایش است. فولاد نباید 
دروازه بان دوم یا سوم یک باشگاه دیگر را که یک 
دقیقه هم برای آن باشگاه بازی نکرده است، جذب 
کند. آن هم علی رغم استعداد فراوانی که در همین 

استان وجود دارد.
در  فوتبال  رصد  برای  نظارتی  دستگاه  هیچ   *

خوزستان وجود ندارد
این کارشناس فوتبال تاکید کرد: به نظر من هیچ 
نظارتی از جامعه فوتبال بر باشگاه های لیگ برتری 
بازیکن  جذب  نحوه  و  انتقالات  و  نقل  در  استان 
دستگاه  هیچ  ما  فوتبال  در  من  نظر  به  نیست. 
چنین  به  نسبت  همه  و  ندارد  وجود  نظارتی 

موضوعاتی بی تفاوت هستند.

کارشناس فوتبال :

خوزستانی ها سهمی در تیم های لیگ برتری ندارند

خبر ورزشی مدعی شد : شیخ دیاباته چند روز قبل قراردادش را به 
صورت یک طرفه و قانونی با باشگاه استقلال فسخ کرده و پرونده 
باز  فیفا  در  استقلال  باشگاه  و  ایران  فوتبال  برای  دیگری  جدید 

شده است.
شیخ دیاباته مهاجم گلزن تیم استقلال در تمام ماه هایی که عضو 
پرداخت های  ناراحتی اش  و  دغدغه  بزرگ ترین  بود  باشگاه  این 
عنوان  به  که  بود  پاداش هایی  و  ماهانه  حقوق  دستمزد،  نامنظم 

آپشن در قراردادش به صورت شفاف و مکتوب ذکر شده بود.
تا  و  رفت  فرانسه  به  حذفی  جام  فینال  بازی  از  بعد  دیاباته  شیخ 
سه روز قبل از اولین بازی استقلال در لیگ قهرمانان آسیا برابر 
همان  در  باشد  خاطرتان  اگر  و  نرفت  قطر  به  عراق  الشرطه  تیم 
ایام پیرامون علت تأخیر این بازیکن حرفه ای در ملحق شدن به 

اردوی تیمش در آستانه یک تورنمنت مهم حساسیت های زیادی 
به وجود آمده بود، اما مدیرعامل وقت باشگاه تا جایی که توانست 
مانع رسانه ای شدن اصل ماجرا شد. شیخ دیاباته از مدت ها قبل از 
تاریخ های  توافقات صورت گرفته وسط  باشگاه خواسته بود طبق 
ذکر شده در قرارداد حق و حقوق او پرداخت شود. این بازیکن برای 
از بین بردن مشکل انتقال پول به حساب اصلی اش در فرانسه در 
دو کشور همسایه یعنی ترکیه و امارات هم حساب بانکی باز کرده 
بود تا باشگاه استقلال در دوره تحریم های شدید بانکی بتواند از 
طریق سیستم صرافی دستمزد او را بپردازد، اما مشکلات عدیده 
طبق  بار  چندمین  برای  نتواند  استقلال  باشگاه  شد  سبب  مالی 
توافقات صورت گرفته حقوق دیاباته را واریز کند. این بازیکن در 
جلو  قرارداد  فسخ  پای  تا  مرحله  سه  در  گذشته  فصل  یک  طول 

قرارداد  به همبازیانش گفته،  به دلایلی که خودش هم  اما  رفت، 
او محبت  به  ناراحتی هوادارانی که نسبت  باعث  تا  را فسخ نکرد 

داشته اند، نشود.
طبق شنیده های ما، دیاباته چند روز قبل قراردادش را به صورت 
یک طرفه و قانونی با باشگاه استقلال فسخ کرده و پرونده جدید 
دیگری برای فوتبال ایران و باشگاه استقلال در فیفا باز شده است. 
این مهاجم گلزن در قاره آسیا پیشنهادات مالی خیلی خوبی دارد و 
باید دید ظرف روز های آینده خبر حضور او در کدام کشور و کدام 
تیم رسانه ای خواهد شد. تعدادی از مسئولان باشگاه استقلال از 
موضوع فسخ قرارداد دیاباته مطلع هستند و به دلایلی که نیاز به 
تشریح ندارد حاضر نمی شوند این خبر تلخ را اعلام کنند. مسلماً 
خبر فوق اولین شوک به محمود فکری، سرمربی جدید آبی هاست.

یک سایت عربی زبان با اعلام اینکه شکایت باشگاه النصر عربستان 
از پرسپولیس ایران مورد بررسی قرار گرفته است، تاکید کرد که 

باشگاه سعودی در این پرونده امید چندانی به پیروزی ندارد.
سایت »کوره« در تازه ترین خبر خود در ارتباط با پرونده شکایت 
باشگاه النصر عربستان از پرسپولیس ایران به کنفدراسیون فوتبال 
باشگاه  به  نامه ای  آسیا  کنفدراسیون  شدیم  »مطلع  نوشت:  آسیا 

پرسپولیس در ارتباط با شکایت النصر ارسال کرده است«.

فوتبال  کنفدراسیون  اخلاق  و  انضباطی  کمیته  در  آگاه  منبع  یک 
بازی  از  النصر پس  باشگاه  »اعتراض  کوره گفت:  به سایت  آسیا 
با پرسپولیس مورد توجه قرار گرفت و تمام موارد ارسالی در این  
بررسی شد. شکایت النصر از پرسپولیس قانونی است و هر تیمی 
در صورت داشتن مدارک و شواهد، حق شکایت دارد اما تصمیم 

نهایی با AFC است«.
این منبع ادامه داد: »ما نامه ای به باشگاه پرسپولیس ارسال کردیم 

تا موضع خود را درباره این شکایت روشن کند و این یک امر عادی 
است. مهلت دریافت نظرات پرسپولیس و توضیحات آن نباید بیش 

از ۴۸ ساعت باشد«.
ادامه خبر خود نوشت: »النصری ها معتقدند که  سایت کوره در 
پیروزی  به  امیدوار  آنها خیلی  آنکه  با وجود  دارند؛  حق شکایت 
قوانین  طبق  اما  نیستند  مثبت  پاسخ  گرفتن  و  پرونده  این  در 

می کنند«. عمل 

یک پیشکسوت شنای خوزستان می گوید این رشته به علت نداشتن 
رییس هیات و بی تفاوتی اداره کل ورزش و جوانان استان به اتفاقات 

این رشته، از جایگاه اصلی خود بسیار فاصله گرفته است.
سیدمحمدرضا زکی زاده در گفت وگو با ایسنا، با گله مندی از اداره 
شدن هیات شنای خوزستان با سرپرست، اظهار کرد:  طبق قانون، 
سرپرست برای سه ماه است و پس از آن نیز باید مجمع انتخابات 
برگزار شود اما هیات استان از اسفندماه سال گذشته با سرپرست 
و  مجمع  برگزاری  از  خبری  نیز  هنوز  متاسفانه  و  می شود  اداره 

انتخاب رییس نیست. وی بیان کرد: اکنون بعد از چند ماه در حالی 
زده اند  برای شهرستان ها  رییس هیات شنا  پنج  انتخاب  به  دست 
که این افراد سابقه ای در این رشته ندارند. ضمن این که شنیده ایم 
قرار است از نفراتی در مجمع شنای استان استفاده کنند که شرایط 

احراز را نداشته و نمی دانم این انتخاب ها بر چه اساسی است.
این کارشناس شنای خوزستان همچنین با اشاره به این که هیات 
شنا یک استخر اختصاصی ندارد، عنوان کرد: واگذاری استخرهای 
۵۰ متر آزادی و قدس اهواز و استخرهای کارون اهواز، شوشتر، دز 
دزفول و رامهرمز به پیمانکاران بر اساس ماده های ۲7 و ۸۸، در 
حالی است که هیات خوزستان و اهواز فاقد یک استخر هستند و 
این برای رشته پرمدال که در استان نیز علاقه مندان زیادی دارد، 

اصلا خوب نیست.
از  آمار  طبق  استان  شنای  فعالیت  متاسفانه  این که  بیان  با  وی 
جایگاه اصلی خود بسیار فاصله گرفته است، افزود: این نیز به علت 
نبود مسئولی آگاه و با خرد به مسائل هیات است و همین باعث 
شده است، این مدیران نتوانند نظارت لازم را بر آن چه در شنای 

استان در حال اتفاق افتادن است، داشته باشند.

شنای  نشسته  گل  به  زورق  که  است  سالی  چند  گفت:  زکی زاده 
استان واقعا از چرخه و کسب مقام های در حد خوزستان دور بوده، 
مقطعی  به صورت  ولی  شده  مقام هایی کسب  ماده  چند  در  البته 

بوده  است.
وی بیان کرد: عدم وجود هیات استان و همچنین نبود دفتر کاری 
برای هیات شنای اهواز موجب شده که مربیان و مراجعه کنندگان 

سردرگم شده و از این وضعیت خسته و ناراحت شوند.
با  که  استان  هیات  کاری  تداخل  کرد:   بیان  پیشکسوت  این 
هیات  کاری  امورات  در  که  شده  باعث  می شود،  اداره  سرپرست 
اداره کل  البته  ایجاد شود که  نیز مشکلاتی  زیر مجموعه  و  اهواز 
ورزش خوزستان در جریان تمام موارد است ولی نسبت به اتفاقات 

شنای خوزستان بی تفاوت هستند.
وی گفت: اعزام هایی هم که از اهواز به رقابت های کشوری انجام 
شده با تلاش قاطع، رییس هیات شنای اهواز بوده است اما بازهم 
تاکید می کنم این که هیات اهواز دفتر کار ندارد، باعث شده نتوانیم 
اموراتی از قبیل رسیدگی به مربیان و بازرسی اماکن شنا و نحوه 

آموزش را انجام دهیم.

شوک بزرگ به استقلال و فكری ؛   شیخ دیاباته جدا شد

سعودی ها امیدی به پیروزی ندارند ؛  

شکایت النصر از پرسپولیس بررسی شد

یک پيشكسوت عنوان کرد :

بی تفاوتی نسبت به اتفاقات شنای خوزستان!


